



VOLTZ

Super Safety Solvent

Natural Ingredients That Give Superior Cleaning Power

- IT IS NON-CHLORINATED, NON-FLUORINATED, HAS A HIGH FLASH POINT AND IS EXTREMELY POWERFUL
- DISSOLVES THE HEAVIEST GREASE FROM EQUIPMENT AND MAKES IT POSSIBLE TO CLEAN EVEN EQUIPMENT THAT HAS BECOME "IMPOSSIBLY" SOILED. THIS SAVES LABOR AND TIME, EXTENDS EQUIPMENT SERVICE LIFE

FEATURES AND BENEFITS

- Contains Natural Citrus Solvents - Avoids problems with the offensive and dangerous fumes of chlorinated solvents in enclosed areas; avoids the risk of introducing ozone-depleting vapors into the atmosphere
- Controlled Evaporation - Stays on surfaces longer for stronger cleaning
- High Dielectric Strength of 25,000 Volts - Equipment can be cleaned without disconnecting, which saves time and work
- High Flash Point - Less hazardous than flammable solvents; fewer restrictions on use
- Also available in aerosol format



AREAS OF USE

- Food processing plants
- Meat processing plants
- Bakeries
- Dairies
- Utilities
- Auto maintenance shops
- Factories
- Printers

APPLICATION

- Machinery
- Parts
- Automotive assemblies
- Rolling stock
- Food processing equipment

PRECAUTIONS: Keep out reach of children

*Consult the label for full instructions and precautions before using this product.

For more Technical Data, please refer to the Safety Data Sheet of the product.

NCH SINGAPORE PTE. LTD.

1100 Lower Delta Road, #03-02 EPL Building, Singapore 169206

T +65 6743 9122 F +65 6745 7266 www.nchsingapore.com

©NCH Corporation 2016

To re-order, call +65 6743 9122 www.nchsingapore.com





VOLTZ

天然性高滲透力去脂劑

天然成分，優異的清潔效力

- 不含氯和氟，具高閃火點，效力極強
- 設備上最嚴重的油脂也可溶解，甚至是陳年累積的髒污，也可清除，節省人力和時間，延長設備壽命。

特色和優點

- 含有天然柑橘溶劑 - 避免在密閉空間中含氯溶劑刺鼻且有害的氣味問題；避免讓消耗臭氧的蒸氣進入大氣中的風險
- 揮發緩慢 - 停留在表面更久，清潔效果更強
- 25,000伏特高介電強度 - 設備電源不需停機，即可清潔，節省時間和人力
- 高閃火點 - 比易燃的溶劑更安全，使用限制更少
- 另有噴霧罐包裝的產品



適用範圍

- 食品加工廠
- 肉品加工廠
- 烘培坊
- 乳品廠
- 公用事業
- 汽車保養廠
- 工廠
- 印刷廠

應用

- 機器
- 零件
- 汽車配件
- 軌道車輛
- 食品加工設備

注意：請遠離孩童

* 使用本產品前 請先詳閱標籤上的完整指示和注意事項。

* 更多技術資料 請參閱本產品的安全資料表。